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Referat	FAU	møte	Sandved	skole		

Dato:	07.11.2016	

Tid:	18:00	–	19:30	

Til	stede:		

1a	 X	 2a	 X	 3a	 X		 4a	 X	 5a	 X	 6a	 	 7a	 X	 SFO	1	 X	

1b	 X	 2b	 X	 3b	 X	 4b	 X	 5b	 X	 6b	 X	 7b	 X	 SFO	2	 	

1c	 X	 2c	 	 3c	 X	 4c	 	 5c	 X		 6c	 X		 7c	 X		 	 	

1d	 X		 2d	 X		 3d	 X		 4d	 X		 	 	 	 	 	 	 	 	

	

Fra	skolen:	Inspektør	Kjartan	Brunvær	

Referent:	Leif	Johannes	Omland	

Sak	 	 	

1. 	 Velkommen	

	

	

2. 	 Info	fra	skolen	

	

Foreldreundersøkelsen.	Kjartan	presenterte	skolens	framdriftsplan	
Informasjonsskriv	med	ranselpost	7.11.	Pinkoder	neste	uke.	
Svarfrist	for	undersøkelsen	er	5.	desember.	En	del	av	planen	er	at	
FAU	sender	påminnelse	16.11.	

Neste	skoleår.	101	forhåndsvarsler	til	neste	års	førsteklassinger,	
som	kan	bety	95-105	nye	–	10-12	flere	enn	årets	7.klassinger.	

SFO	og	ferier.	Fra	og	med	neste	ferie	(juleferien)	kommer	det	
oppslag	på	veggen,	info	på	hjemmeside	og	ukeplan.	Etter	gode	
innspill	fra	FAU.	

Temperatur	på	bygget	er	varierende.	15-26	grader.	Det	vil	ta	litt	tid	
å	få	orden	på	systemet,	men	det	jobbes	intenst	med	saken.		

Elevtoaletter	under	utbedring.	Ferdige	med	jærhuset,	jobber	nå	
med	pyramiden.	

16	lærerskolestudenter	er	på	skolen	i	to	uker.	Sandved	skole	er	
praksisskole	for	lærerutdanningen	og	får	mye	positivt	ut	av	det.	

Realfagssatsing.	Koding	i	skolen,	som	nevnt	sist.	Ting	er	på	gang.	
Noen	lærere	i	gang	med	kurs.	Øyvind	fra	teknolabben	har	også	
hatt	kurs	med	lærerne.	Hele	skolen	skal	lære	seg	litt	om	hva	det	er	
å	kode.		

Julesamling	i	kirka.	Fra	rektor:	Vi	går	ut	fra	det	samtykkeskjemaet	
som	foresatte	leverte	inn	ved	skoleoppstart.	Skolens	
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mål/ønske/jobb	er	at	de	som	velger	annet	enn	gudstjenesten	skal	
ha	et	fullverdig	tilbud.		

Juletre	til	lysfest.	Skolen	henter	og	bestiller	dagen	før	lysfesten.	
Trenger	hjelp	til	å	sette	treet	innendørs	etter	lysfesten.	

Trafikksikkerhet.	Kiss’n’drive.	Skolen	foreslår	felt	nærmest	skolen	
som	drop	off	sone.	Ikke	100%	trygt,	men	det	tryggeste	vi	kan	få	til.	
Drop	off-sonen	fra	august	var	ikke	optimal.	Må	ta	hensyn	til	
trafikksikkerhet,	HC,	barnehage.	FAU	og	skolen	har	et	forslag,	
kommunen	avgjør	lovlighet.	

Det	er	planlagt	møte	med	trafikkrepresentant	tirsdag	8.11.	

Trafikkvaktordning,	7.trinn	Angående	FAU-innspill	om	skolen	
synes	det	er	greit.	Skolen	synes	ikke	det	er	greit	at	7.-klassinger	
står	trafikkvakt.	

Leksefri	skole.	Etter	innspill	fra	FAU.	Skolen	er	åpen	for	å	tenke	
alternativt,	men	det	må	behandles	grundig	i	rette	instanser.	Det	
kan	kanskje	være	aktuelt	for	skolen	å	ha	en	prøvegruppe,	der	for	
eksempel	noen	parallellklasser	ikke	har	lekser	mens	andre	
(kontrollgrupper)	har.	Skolen	foreslår	at	en	FAU-arbeidsgruppe	kan	
diskutere	leksefri	og	komme	med	uttalelse	fra	FAU/foreldre-
perspektiv.	

Lys	på	kunstgressbanen	–	tilsynsvaktens	jobb	å	skru	på	lyset	kl	17	
og	av	kl	22.		

3. 	 TeknoLab	 TeknoLab	etterlyser	nye	ildsjeler	til	etter	juleferien.	

TeknoLab	møtes	onsdager	og	torsdager	19-20.	Femte	trinn	og	
oppover.	Koding	av	roboter	og	lego.	TeknoLab	deltar	i	First	Lego	
League	hvert	år	som	er	en	konkurranse	mot	andre	TeknoLab-team.	
Der	får	de	prøve	seg	på	markedsføring,	bygging	av	lego,	
programmering,	sosiale	aspekt.	Elevene	får	en	oppgave	de	skal	
løse	og	presentere,	men	velger	selv	hvordan	de	skal	jobbe	med	
dette.	

En	ildsjel	er	på	vei	ut	og	nye	trengs.	Kan	FAU-representantene	spre	
ordet	blant	foreldrene?	

4. 	 FAU-aktiviteter	

	

Natteravn	har	vinterpause.	

Trafikkvakt.	Kloke	av	skade	begynner	vi	ikke	med	første	klasse	til	
neste	år.	

TV-aksjonen	gikk	greit.	

Lysfest.	FAU	har	en	del	plastkopper.	FAU	må	bære	inn	juletre	i	
gangen	etter	lysfesten.	Eget	møte	i	etterkant	av	dagens	FAU-møte.	

5. 	 KFU	 Jan	Egil	fortalte	fra	møtet	i	kommunalt	foreldreutvalg	20.	Oktober:	
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Leirskolesaken	diskutert	mye.	Et	regnestykke	ble	presentert.	Ikke	
oppgjort	og	vedtatt	at	det	ikke	blir	leirskole.	Skolesjefen	har	sagt	at	
det	ikke	bevilges	penger	til	leirskoler	framover.	Ble	satt	opp	utvalg	
på	3	representanter	fra	KFU	som	skal	se	på	nøkkeltall	for	budsjett	
(leirskole,	men	også	andre	ting),	for	å	gi	råd	til	Sandnes	Kommune.		

Eget	utvalg	for	foreldreundersøkelsen.	Skal	se	på	om	det	er	mulig	
å	forenkle	undersøkelsen.	Spesielt	med	tanke	på	foreldre	med	
flere	barn.	Samarbeid	med	Stavanger	

Utvalg	som	fokuserer	på	mobbing.	Foreldrestrategi	mot	mobbing.	
Skal	få	skolene	i	tale	om	hva	de	selv	gjør	mot	mobbing.	Sandved,	
Lura,	+	en	skole	til	i	utvalget.	Sandved	er	respektskole	–	utvalget	vil	
høre	hva	skolene	gjør	for	å	forhindre	mobbing.	Foreldre	skal	også	
ha	mulighet	til	å	uttale	seg.	

Utvalg	om	erfaringsdeling	på	tvers	av	FAU-er	i	hele	Sandnes.		

6.	
	

SU	 Monica	Lofthus	(vara	i	3B)	meldte	seg	som	FAU	representant	i	SU	
(jf	epost	24.10),	hvor	hun	deltar	sammen	med	FAU-leder.		

Fra	SU-møte	i	dag:	

Elevene	ønsker	å	bruke	penger	til	bøker	og	filmer	til	
skolebiblioteket	og	søke	om	penger	til	nye	sykkelstativ.	Se	ellers	
eget	referat.	

7.	 Eventuelt	 Leksefri	skole	

Innspill	fra	diskusjonen:	

Skolen	vil	ha	representanter	fra	”begge	sider”.	For	å	få	en	så	
nyansert	og	gjennomtenkt	plan	som	mulig.	Representerer	FAU	i	så	
fall	foreldrenes	ønsker?	

FAU	kan	ikke	og	skal	ikke	ta	noen	beslutning,	men	etter	innspill	fra	
FAU	har	skolen	invitert	FAU	til	å	uttale	seg.	

Sandved	skole	har	ingen	umiddelbare	planer	om	å	innføre	leksefri	
skole.	Men	om	FAU	brenner	for	dette,	så	vil	skolen	høre	på	oss.	

Foreldre	kan	uansett	komme	med	innspill	om	lekser	direkte	til	
lærere.	

Konklusjon:	FAU-representanter	som	er	interessert	i	å	delta	i	en	
eventuell	arbeidsgruppe	videre	tar	kontakt	med	FAU-leder	før	
neste	møte.	

Neste	FAU-møte	mandag	5.	desember	kl	18.00-19.30.	


